



ميناء صلالة | Port of Salalah

Date: 19th August 2024

التاريخ: 19 أغسطس 2024

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Disclosure on the Resignation of
the Chief Executive Officer
of Salalah Port Services Company SAOG
(the "Company")**

الموضوع: الإفصاح عن إستقالة
الرئيس التنفيذي
لشركة صلالة لخدمات الموانئ ش.م.ع.ع
(الشركة")

The Board of Directors of Salalah Port Services Company SAOG (the "Board") decided in its meeting held on 19th August 2024 to accept the resignation of the Chief Executive Officer ("CEO") of the Company, Mr. Keld Mosgaard Christensen, presented for personal reasons, with last working day to be on 31st August 2024.

قرر مجلس إدارة صلالة لخدمات الموانئ ش.م.ع.ع ("مجلس الإدارة") في إجتماعه المنعقد بتاريخ 19 أغسطس 2024م قبول إستقالة الرئيس التنفيذي للشركة، الفاضل/ كيلد موسغارد كريستنسن المقدمة لأسباب شخصية، ليكون آخر يوم عمل له بتاريخ 31 أغسطس 2024م.

Additionally, for adequate consistency the Board assigned Mr. Bart Van De Graaf, the Chief Financial Officer of the Company, to carry out the duties of the CEO effective from 19th August 2024 till a new CEO is appointed.

كما قام مجلس الإدارة، لضمان الاتساق الكافي، بتكليف الفاضل/ بارت فان دي جراف، الرئيس المالي للشركة، القيام بمهام الرئيس التنفيذي اعتباراً من 19 أغسطس 2024م إلى حين تعيين رئيس تنفيذي جديد.

The Board members place on record the appreciation towards the significant contributions made by Mr. Keld Mosgaard Christensen for the growth and development of the Port of Salalah during the period he has served as the CEO of the Company.

يُعرب أعضاء مجلس الإدارة تقديرهم للمساهمات الكبيرة التي قدمها الفاضل/ كيلد موسغارد كريستنسن لنمو وتطوير ميناء صلالة خلال الفترة التي شغل فيها منصب الرئيس التنفيذي للشركة.

Sincerely,

Eman Al Shahry

Board Secretary

Salalah Port Services Company SAOG

وتفضلاً بقبول فائق الاحترام والتقدير،

إيمان الشحري

أمين سر مجلس الإدارة

شركة صلالة لخدمات الموانئ ش.م.ع.ع



التوقيع/Signature